
 

Protokoll nr. 3 
Styrelsemöte SMC Södermanland | 2023-02-21 
 
Närvarande styrelsemedlemmar  
Cecilia von Hausswolff, Anna Runarsdotter, Andrea Hudatzky, Erik Nilsson, Robin Ludvigsson, Gunnar Friskopp, 
Björn Denkvist, Kim Seppälä , Mariia Nyström och Tomas Eriksson. 

Övriga: MCT Jerry von Hausswolff och Webmaster Linus Andersson 

 
1. Mötets öppnande  
Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  
 
2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  
 
3. Godkännande av föregående protokoll  
Föregående protokoll godkändes.  
 
4. Ekonomi och budget  

• Budget 2023 
Ungefär samma intäkter som föregående år. Vi har lyckats hålla den satta budgeten för i år. Lite 
kostnader har ökats som t.ex. ban- och lokalhyra. Budgeten är satt så att den går jämnt ut med våra 
intäkter.  
 
Robin kollar med Anton ang. revisionsberättelse. Den hinner komma in till årsmötet. Björn har inte 
hört något från revisorerna ännu. 
 
5. Information  
Ingen övrig information togs upp. 
 
6. Styrelseärenden  
 

• Årsmöte 2023 
Pontus Linell är föreslagen som suppleant till styrelsen.  
Anna kommer att föreslås på 1 år som vice sekreterare (fyllnadsval) och Andrea föreslås till nyval på 2 
år som sekreterare då de kommer att byta post med varandra. 
Styrelsen ombeds att läsa igenom verksamhetsberättelsen så att vi kan skriva under den på årsmötet. 
Kolla gärna efter stavfel eller om något är konstigt/ ser konstigt ut. Björn förslår att vi skriver under 
denna digitalt via BankID och tar på sig att fixa detta. Verksamhetsberättelsen behöver även läggas 
upp på hemsidan så att alla medlemmar kan läsa berättelsen innan mötet. 
 
18st anmälda till årsmötet varav 6st är inte medlemmar i styrelsen. 
 
Gunnar har anmält intresse att vara mötesordförande och fixar fika. 
 
Anna fixar kaffe, te, socker, muggar och mjölk. 
 
 

• Profilplagg  
Bordläggs till nästa styrelsemöte. 
 
 



7. Verksamhetsärenden  
Cecilia har haft diskussion med riks ang. bedriva storbanekurs på Sviestad. Ordförande från SMC 
Östergötland har bett om ett samarbete då de inte har någon egen knixbana kommande säsong. De 
vill gärna kunna erbjuda sina medlemmar kurs i någon form. Tanken med samarbetet är för att täcka 
med personal och ta vara på vår kunskap i och med att vi har arrangerat storbanekurs tidigare.  
 
Det finns sämre erfarenheter av samarbete då vi tidigare inte har fått behövlig info före eller efter kurs, 
både praktisk och ekonomisk. Funkisdag föreslås dagen innan kurs. Det finns inget ekonomiskt 
vinstintresse förutom att täcka våra egna kostnader, men det kommer bli mer ”jobb” då vi behöver 
anpassa oss till SMC Östergötland.  
 
Styrelsen beslutar att SMC Södermanland håller i kursen tillsammans med SMC Östergötland. 
Södermanland ska stå som kursledare och målet med bemanningen är att den ska delas lika så långt 
det är möjligt med rätt personer på rätt platser. Deltagarna ska tas till hänsyn i första hand. 
 

• MCT-möte 
På senaste mötet diskuterades försäkringar på kurs. Egenträning och funkisdagar likställs med steg 4. 
Aspiranter kan vara oförsäkrade, bara försäkrade om de kör i samarbete med en instruktör. 
Rekommenderat att kolla igenom sin försäkring inför kommande säsong. 
Vi behöver kommunicera en agenda på våra funkisdagar. Varje individ ska kunna redogöra för vad de 
tränar på och vilken uppgift som de har med stöd/samarbete med en instruktör. 
 
Varje distrikt ansvarar för sina funktionärer på funkisdagar som vi bjuder in till. Helst med en egen 
kursledare som ansvarar för dom. 
 
Funkisgruppen har diskuterat kommande kick-off den 1:a april som alla rekommenderas att gå inför 
kommande säsong. 
 
 
 
8. Medlemsärenden  
Inga medlemsärenden har inkommit. 
 
9. Media  
 

• Hemsida 
Förtydligat på första sidan att vi är som mest aktiva på Facebook och Instagram. 
Linus ska också radera gamla nyheter från hemsidan för att rensa upp. 
 
 
10. Övriga frågor  
Inga övriga frågor togs upp.  
 
11. Nästa styrelsemöte  
Årsmöte 5/3 kl 15:00 och konstituerande möte med nya styrelsen. 
 
12. Mötets avslutande  
Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.  
 
 
 
 



Andrea Hudatzky Cecilia von Hausswolff 
Vice Sekreterare Ordförande 


